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Puheenjohtaja Paula Werning esitteli valtuutettujen Liisa Varjolan, Laila 
Uljaksen, Janne Wallin, Markku Pakkasen, Jenny Hasun, Kimmo 
Jokirannan, Henna Hovin, Maija Lehtomäen, Mia Ylä-Outisen, Camilla 
Relanderin, Kirsi Kekin, Sanna Jacksenin, Iida Pilli-Sihvolan, Nita 
Aholan, Tiina Hämäläisen, Kaisa Spiesin ja Jenni Aikion jättämän 
seuraavan valtuustoaloitteen: 

”Keskustan valtuustoryhmä esittää vuosittaista foorumia: suuri väestö 
keskustelu 

Kouvolan turvallisuus foorumista on kasvanut valtakunnallisesti 
mielenkiintoinen vuosittainen tapahtuma. Se on vahvistanut kaupunki 
imagoa, tuonut asiantuntijoita mielenkiintoisiin keskusteluihin ja 
kaupunkilaiset ovat osallistuneet aktiivisesti sen oheistapahtumiin. 
Kokemukset tapahtuman järjestämisestä ovat positiiviset. Nyt on hyvä 
hetki pohtia, mikä voisi olla seuraava kaupungissa järjestettävä 
tapahtuma. 

Väestönmuutos koettelee koko maata. Kunnat ja kaupungit tarvitsevat 
vielä enemmän ennakointia ja politiikka toimia, joilla voidaan hidastaa 
erilaistumista. Väestönmuutoksin haasteisiin on etsittävä ratkaisuja, 
sekä rakenteellisesti, että toiminnan kehittämisellä. 

Keskustan valtuustoryhmä ehdottaa, että kaupunki alkaa 
valmistelemaan tapahtumaa, jonka pääteemana on syvällinen 
keskustelu väestön muutoksista. Tapahtumassa pureudutaan 
kysymyksiin, mitä tulee väestörakenteen muutoksista. Aiheen ympärillä 
käydään paljon keskustelua ja siksi on tarpeellista tehdä sille myös 
kokoava tapahtuma. 

Keskustan valtuustoryhmä” 

Kaupunginvaltuuston päätös: 

Kaupunginvaltuusto päätti lähettää aloitteen kaupunginhallituksen 
valmisteltavaksi. 
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